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Министар одбране Братислав Гашић и челници НАЛЕД-а најавили су могућност
коришћења граничних караула и других војних објеката у комерцијалне сврхе.

  

"Разговарали смо о статусу наших караула и конверзији дуга локалних самоуправа у
капитал предузећа наменске индустрије, пре свега у Ужицу, Трстенику, Ваљеву,
Крагујевцу", рекао је Гашић.

  

  

Он је казао да су пронађени законски модели да се Домови Војске Србије, који се
углавном налазе у најужем језгру градова, понуде локалним самоуправама да у њима
направе културне центре или их употребе на други начин. 

  

Министар је подсетио да је 2006. године усвојен "Мастер план" ВС, листа око 500
непокретности у војном власништву које треба продати, а да је у последњих осам година
продато само 57 објеката и шест подцелина у оквиру објеката. 

  

Председник Управног одбора НАЛЕД-а Владан Атанасијевић казао је да су у
двочасовном разговору чланова те организације са министром одбране главне теме биле
војна имовина и индустрија, коју Атанасијевић сматра потенцијалним покретачем
привреде у Србији. 

  

Он је подсетио да је до ступања на министарску функцију Гашић био потпредседник
НАЛЕД-а и градоначелник Крушевца, и да је допринео да се "подигне мост" између
државе, локалних самоуправа и НАЛЕД-а. 

  

Градоначелник Новог Сада Милош Вучевић изјавио је да је Гашић одговарао на
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конкретна питања председника општина и привредних субјеката из области локалне
самоуправе. 

  

"Доминирала је тема везана за 'Мастер план' Војске Србије и како локалне самоуправе
заједно са Министарством и Владом могу на квалитетнији начин и у обостраном
интересу да употребе у комерцијалне сврхе имовину ВС", рекао је Вучевић.

  

(Бета)
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